
Verslag informatiebijeenkomst Nieuwe begraafplaats te Ouddorp 

op 22 april 2013 in Dorpstienden te Ouddorp 

 

aanwezig namens de gemeente: 

wethouder Van der Vlugt, Jos de Nooijer, Dimmen Breen, Martijn Hoogmoed en Jan Meijer.  

Verder aanwezig: Rudy Brons van Brons en Partners en Krijn Tanis van VNLGO. ZHL is afwezig. 

 

aanwezig van omwonenden en andere belangstellenden: ± 40 personen. 

 

Van 18:30 - 20:00 uur inloop: 

De aanwezigen geven bij de tekeningen aan dat zij het aantal parkeerplaatsen te weinig vinden. 

Ter hoogte van de loods aan het pad wordt regelmatig geparkeerd, zodat de eigenaar niet de loods in 

kan. Men laat dan de hond uit op de Kleistee. Kan een hekwerk aan de Dirkdoensweg uitkomst 

bieden? De ingang is smal en nog niet in eigendom bij de gemeente.  

Afgesproken wordt een gesprek te organiseren met de omwonenden en belanghebbenden rond dit pad 

om te komen tot goede afspraken. De tweede helft van mei (onder voorbehoud). 

 

De waterhuishouding vormt een belangrijk onderwerp in de gesprekken tussen de gemeentelijke 

delegatie en het publiek.  

 

Presentatie: 

Met enkele dia’s wordt de voorgeschiedenis uiteengezet door de heer De Nooijer.  

Daarna krijgt de heer Brons gelegenheid het plan te presenteren met dia’s en een filmpje. 

 

Vragen: 

Onder andere de heren Den Hollander en Van Lent vragen aandacht voor de bestaande hoogte van de 

zandwallen. Deze is op een aantal plaatsen eerder een meter dan 2.50 m. hoog. Bezien zal worden 

welke mogelijkheden er binnen de regelgeving zijn om hieraan tegemoet te komen. Ook met 

beplanting kan tzt compensatie van het zicht op de begraafplaats worden bewerkstelligd. Het 

genoemde zichtpunt aan de zuidzijde van het binnenduingebied is naar het noorden georiënteerd.  

 

Onder andere de heren Van Lent en Grinwis vragen aandacht voor de waterproblematiek. Hoe wordt 

het waterniveau niet te hoog, hoe wordt voorkomen dat water onttrokken wordt zodat verdroging 

plaatsvindt, het in stand houden van de bronnen voor beregening en hoe wordt voorkomen dat water 

vanuit de grafkamers bij het landbouwgrondwater komt? De waterproblematiek is nog volop in 

onderzoek. Voorlopig wordt gerekend met een verhoging van 30 cm. van het maaiveld bij de 

grafkamers. Met behulp van grindpalen wordt de afvoer van het bovenwater door de veen en kleilaag 

op enkele meters diepte bevorderd. Het bovenwater dat boven de kist valt wordt afgevoerd naar het 

duinlandschap. Het water vanuit de drainage onder de kist wordt afgevoerd naar de riolering. Hierdoor 

ontstaat een scheiding in stromen.  

 

De ruimte per graf is groter gemaakt dan de Dorpsweg (±1.10x2.10m.). 

Hier wordt dat ±1.30m x 2.50 m. 

 

Aangegeven wordt dat de plannen met de Provincie zijn doorgenomen en dat mag worden 

aangenomen dat zij aan de uitvoering ambtelijke en bestuurlijk zullen meewerken. De keuze voor het 

gebied ligt dus feitelijk vast. Er heeft bodemonderzoek plaatsgevonden. Uit de uitkomsten daarvan 

zijn geen verontruste gegevens gekomen.  

 

Door een aantal aanwezigen wordt aangegeven dat zij van mening zijn dat er sprake is van de 

landbouwcultuur. Geconstateerd wordt dat die landbouwcultuur steeds verder onder druk komt te 

staan. Het beeld dat in vroeger jaren na het werk bij de baas nog een stukje land achter het huis werd 

beteeld, bestaat niet meer. Met de aanpak en samenwerking met de VNLGO en ZHL wordt bereikt dat 

het natuurdeel van de Kleistee toeneemt en het deels herinrichting naar vroegere elementen met zich 

mee brengt.  



 

In 1995 is een fietspad door de Kleistee voorkomen door inspraak. Waarom is niet voor een 

inspraakavond gekozen vraagt de heer De Blok. De gemeente heeft samenwerking met de 

natuurorganisaties gezocht om hen en de gemeente beiden een stapje voorwaarts te laten maken. De 

natuur neemt eerst met ca. 2.5 ha. toe. Daarna gaat er elke 5 jaar een stukje af tot na 50 jaar er 

ongeveer 0.8 ha. overblijft. 

 

De procedure zal wel ongeveer tot de kerst van 2014 in beslag nemen. Eind 2014 en begin 2015 zal 

dat het werk worden uitgevoerd. Deze begraafplaats is dan vrijwel direct klaar voor gebruik. Dit in 

tegenstelling tot Stellendam, waar eerste enkele jaren de beplating moet groeien. 

 

De parkeervoorziening bij de begraafplaats wordt als te klein bestempeld. De gemeente neemt dit mee 

mede in relatie tot het wel of niet blijven van het Groene Kruisgebouw en de verkeerssituatie en 

parkeersituatie ten tijde van de kinderconsultatie. 

 

Overige aantekeningen: 

In het plan staat opgenomen een nieuwe noordelijke zandwal in de oostelijke scheiding tussen 

duingebied en begraafplaats. Volgens de heer Tanis van VNLGO zou daarover zijn afgesproken, dat 

dat een elzensingel zou worden. De verslaglegging zal worden nagezien. Voor de gemeente is een 

dusdanige correctie/aanpassing akkoord.  

 

Ten aanzien van de waterhuishouding zal tijdig overleg nodig zijn met de provincie om de 

mogelijkheden met de betrokken afdeling te onderzoeken.  

In de jaren ’40 is ter plaatse 80-130 cm. Zandgrond afgegraven om “bij het water” te kunnen komen. 

 

 

Middelharnis, 23 april 2013 

J.J. de Nooijer 

 

Uitnodigen uiterlijk 29-5: 

Scholtens 

Voogd 

Molendijk 

Van Splunder   


